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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

Till kommunfullmäktige 2019 11 06 
 

Skellefteå ska växa och staden förtätas allt eftersom. Folk söker lägenheter med ljus och lykta. 
Kommunen hyr många ytor d v s lägenheter för sina olika verksamheter. En samlad bild av 
Skellefteå stad/centrum hade varit önskvärd: Var finns lägenheterna? Hur stora är de? Vilka 
verksamheter huserar där? 

 

MED ANLEDNING AV DETTA VILL JAG FRÅGA KOMMUNSTYRELSENS ORDFÖRANDE:  
 

1. En samlad bild av Skellefteå stad/centrum hade varit önskvärd: Var finns lägenheterna? 
Hur stora är de? Vilka verksamheter huserar där? 

2. Måste dessa verksamheter ligga centralt till? 

3. Har man tittat på alternativ utanför stadskärnan/centrum? 

4. Anser Du att det är dags att se över detta? 

 

 

Skellefteå 2019-11-06  

Stina Engström (L)  

Ledamot kommunfullmäktige Skellefteå kommun 
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